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1. Opvolging actiepunten en verslag 5 december (met bijlage)

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

kan worden via het RIVM

Actie Actie- Status

houder

Na start nieuwe RVP-programmamanager: in gesprek om PG en CIb

samenwerking met VWS-RVP te verbeteren

Toelichting op AVG-kosten naar PG CIb

Nota opstellen over het mogelijke gebruik van testrobots voor | CIb

publieke microbiologische diagnostiek na de coronacrisis.

Afspraak inplannen tusser Eove PG Overleg heeft

microbiologische diagnostiek voor de publieke gezondheid plaatsgevond

en.

Bij PDC-19 navragen of de Unie van Waterschappen betaald PG Is afgerond.

Financiering

UvW is

geincludeerd

in 2020-

opdracht

rioolwatersur
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pipetpunten

veillance.

In december een nieuwe prognose voor het calamiteitenbudget | CIb

afgeven.

Van Ark informeren over het responsteam van 9 december Clb

indien de GS-staf van 14 december live doorgaat.

Indien relevant: resultaten tussenstand gesprek met RVS PG Dit is bij het

delen met CIb vorige BO

besproken.

Informeren of GMT actie onderneemt op het tekort aan PG PDC-19 is

bekend met

dit probleem

(die gaan

over testen).

De laatste

stand van

zaken is dat

er nu genoeg

pipetpunten

zijn. Wél is er

een tekort

aan buizen.

Er wordt

gezocht naar

een oplossing

met de

koepels, dat

lijkt kansrijk

te zijn.

2. Bespreekpunten

a) Jaarrapportage 2020 (zie bijlage)
oEr is veel opgeleverd ten tijde van COVID, dat verdient een compliment! Wat

vertraagd is, is logisch.
M.b.t. vaccinatie: Het is op basis van de jaarrapportage op dit moment niet

duidelijk of en welke activiteiten er in het kader van de Kamerbrief ‘Verder met

vaccineren’ zijn uit gevoerd, en welke activiteiten/producten nog opgeleverd
worden. We horen graag hoe het met de voortgang op deze activiteiten staat. Dit

is voor ons ook relevant omdat we in lijn van 'Verder met vaccineren’ ook

vervolgactiviteiten in willen zetten; daarom willen we graag weten wat de stand
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van zaken is en waar nog kennisleemten zitten/relevante onderzoeksresultaten

zitten.

De jaarrapportage is ook gedeeld met de programmadirectie BES, hun input is nog

niet ontvangen en volgt mogelijk nog.

b) Beoordeling 2020 (zie bijlage)
Aan de hand van de bijlage kunnen we dit met het CIb doornemen. De

conceptversie is gisteren met ze gedeeld. De definitieve versie volgt dan na het

overleg, dan kunnen eventuele onduidelijkheden worden verhelderd.

¢) Actualiteiten

Van onze kan spelen er nu geen bijzonderheden.

d) Terugblik overleg microbiologische diagnostiek
EC heeft aan dit overleg deelgenomen. Daarin is afgesproken dat PG, CZ, Z

en het RIVM een werkgroep inrichten die hierover verder gaan praten. Die had al

moeten beginnen maar Stephanie is niet toegekomen aan het schrijven en

organiseren. Dat moet PG wel oppakken dus daar moeten we het intern nog over

hebben.

e) Gedachtewisseling over structureel vaccinatieprogramma COVID-

19

. Doel agendapunt is zaadje planten. We weten dat we hier op termijn wat

mee moeten en het is wenselijk om daarom nu het gesprek hierover te

starten om te bezien wat er nu al moet gebeuren. Goed om dat te

benoemen en eerste gedachten hierbij met elkaar te delen (bijv. dat we

moeten kijken naar mogelijke vaccinatiestrategieén, naar de

beschikbaarheid van vaccins voor volgend jaar, naar de kennislacunes,

enz).
. Vragen die wij RIVM kunnen stellen zijn:

o Wordt er al nagedacht over langere termijn / structureel

vaccinatieprogramma?
o Wat is er voor nodig om hierin eerste stappen te zetten (welke

informatie moet je dan hebben?)
o Hoe kunnen we proces vormgeven?

. Vragen hoeven niet per sé allemaal al volledig beantwoord te worden.

Belangrijkste nu is dat ze gesteld worden en het denken hierover start.

. Goed om hierbij ook het belang van voldoende formatie bij RIVM hierop te

benadrukken. Advies is om het hier vooraf ook met

over te hebben; ook vanuit PDC zijn er zorgen over de beschikbaarheid

binnen RIVM op lange termijn covidvaccinatie.

f) Uitfasering HP Zone

HP-Zone is een soort Elektronisch Patiéntendossier bij de GGD’en voor vaccinaties.

Het wordt nu ook gebruikt voor de bron- en contactopsporing bij COVID-19. Het is

vrij oud en toe aan vervanging. Door de recente datalekken komt dit in een

stroomversnelling. Welke activiteiten er dan onder het nieuwe systeem vallen

moet goed worden bezien want dit kan consequenties hebben voor andere

datastromen van infectieziekten. Jaap zal jou erop wijzen dat deze goed moeten

worden meegenomen zodat het RIVM zijn wettelijke taken kan blijven uitvoeren.
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Het is goed om met het CIb hier scherp op te zijn en intern bij CI moeten we

kijken hoe we hierop aanhaken.

g) Waestnijlvirus (WNV) surveillance

Er komt een aanpak voor hoe de WNV-bestrijding in de toekomst zou moeten

worden vormgegeven.[BE lzal je informeren over de voortgang en, op

hoofdlijnen, wat er inhoudelijk zal worden geadviseerd.
Met betrekking tot dat laatste draait het onder andere om extra surveillance in

mensen (liguor-monsters uit ziekenhuizen), paarden, pluimvee en muggen. Het

RIVM is voornemens de extra kosten voor 2021 te betalen uit het

calamiteitenbudget en vanaf 2022 moet er een structurele oplossing worden

gevonden (PG moet dit opnemen in offerte 2022).
Het plan vloeit voort uit het responsteam zo6nosen van begin december en had in

eerste instantie in januari en vervolgens 2° helft februari opgeleverd zullen

worden. De vertraging wordt geweten aan de COVID-drukte maar dat mag

eigenlijk inmiddels geen excuus meer zijn. Ruim voor de start van het

muggenseizoen (april) moet VWS er een besluit over kunnen nemen. Je unt ERE
laten weten dat de vertraging leidt tot problemen bij partijen die een deel van de

surveillance op zich moeten nemen. De muggensurveillance wordt namelijk door

VWS gefinancierd bij de NVWA. Als VWS zich daar over een paar weken nog een

oordeel over moet vormen dan zijn we op onderdelen te laat en dat is onwenselijk.
VWS kijkt nu hoe ze vooruitlopend op formele vaststelling de NVWA voldoende

comfort kan bieden zodat de muggensurveillance dit seizoen nog kan starten.

h) Borging activiteiten die langer lopen dan 2 jaar

Een aantal projecten loopt lager door dan het mandaat van PDC-19 duurt. Vraag is

dan ook hoe dit soort projecten te borgen op langere termijn. Over en weer is het

nodig de intentie vast te leggen dat we ons inspannen een oplossing te vinden

maar dat we nu nog niet weten hoe die eruit ziet.

Stand van zaken:

In het Beleidsoverleg van 25 februari jl. is in ieder geval afgesproken dat PG dit

bespreekt met de financieel adviseurs. Daarnaast maakt het CIb een overzicht van

de projecten die het raakt. [EEE heeft desgevraagd aangegeven dat

doorschuiving van budgetten in overleg met FEZ en minFIN dient plaats te vinden.

PDC19 dient deze problematiek tijdig aan te kaarten in afstemming met de

directies die het betreft. Ook in het directeurenoverleg PDC-19/CIb

van begin maart is het aan de orde geweest. Henri heeft daar toegezegd t.z.t. te

zorgen voor een nette overdracht, inclusief financién, van doorlopende
onderzoeken naar de ontvangende directie. Daarnaast is afgesproken dat de

ontvangende directie al in een vroeg stadium betrokken wordt bij het betreffende

onderzoek.

3. WVTTK
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